
	國立東華大學教師資格審查代表作合著人證明

	送審人姓名
	中文
	
	學院別
	
	（請務必勾選）
□ 第一作者

□ 通信(訊)作者
□ 以上皆非

	
	外文
	
	系所
	
	

	代表著作名稱

（應與送審著作名稱相符）
	
	出版
時間
	西元   年   月

	合著人
（或共同研究人）
本人簽章
	1
	姓名
	
	2
	姓名
	
	3
	姓名
	

	
	
	簽名
	
	
	簽名
	
	
	簽名
	

	
	4
	姓名
	
	5
	姓名
	
	6
	姓名
	

	
	
	簽名
	
	
	簽名
	
	
	簽名
	

	送審者為第一作者或通信(訊)作者，且國外合著人係非第一作者或通信（訊）作者姓名(免親簽)
	1
	姓名
	
	2
	姓名
	
	3
	姓名
	

	
	
	簽名
	
	
	簽名
	
	
	簽名
	

	送審人完成

部分或貢獻

(請詳列)

    %
	

	合著人完成

部分或貢獻

(請詳列)

    %
	

	　  中　  　華  　　民  　　國　　　　　　年　　　　　　月　　　　　　日


註：
1、 本證明係依據專科以上學校教師資格審定辦法第23條規定辦理。

2、 依專科以上學校教師資格審定辦法第43條第1項第1款規定，合著人證明登載不實、代表作未確實填載為合著及繳交合著人證明，經審議確定者，應不通過其資格審定，並處1至5年不受理其教師資格審定之申請；另依同條項第3款規定，合著人證明為偽造、變造，經審議確定者，除不通過其資格審定，並處7至10年不受理其教師資格審定之申請。
3、 代表作係數人合著者，僅得由其中一人送審；送審時，送審人以外他人應放棄以該專門著作、作品、成就證明或技術報告作為代表作送審之權利。送審人應以書面具體說明其參與部分，並由合著人簽章證明；但送審人為第一作者或通信（訊）作者，免繳交其國外非第一作者或通信（訊）作者之合著人簽章證明。

4、 合著人因故無法簽章證明時，送審人應以書面具體說明其參與部分，及無法取得合著人簽章證明之原因，經送審學校校級教評會審議同意者，得予免附。
5、 如各欄不敷填寫者，可另以附件呈現。
	國立東華大學教師資格審查代表作合著人證明
Certificate of Co-Authorship of Representative Publication for Teacher Qualifications Accreditation at Institutions of Higher Education

	送審人姓名
Applicant
	中文
Chinese
	
	學院別

College
	
	（請務必勾選）
□第一作者First author
□通信(訊)作者
  Corresponding author
□以上皆非
  None of the above

	
	外文
English
	
	系所

Deparment
	
	

	代表著作名稱
Title of Representative Publication
	
	出版時間
Publication Date
	   Y/   M

	合著人
（或共同研究人）

親自簽名
Signature(s) of Co-author(s) [Co- investigator(s)]
	1
	姓名
	
	2
	姓名
	
	3
	姓名
	

	
	
	簽名
	
	
	簽名
	
	
	簽名
	

	
	4
	姓名
	
	5
	姓名
	
	6
	姓名
	

	
	
	簽名
	
	
	簽名
	
	
	簽名
	

	送審者為第一作者或通信(訊)作者，且國外合著人係非第一作者或通信（訊）作者之姓名(免親簽)
	1
	姓名
	
	2
	姓名
	
	3
	姓名
	

	
	
	簽名
	
	
	簽名
	
	
	簽名
	

	送審人完成

部分或貢獻

(請詳列)

     ％
	Proportion completed by the Applicant / Applicant’s contributions (Please specify      %)

	
	

	合著人完成

部分或貢獻

(請詳列)

     ％
	Proportion completed by the Co-author(s) / Co-author(s)’ contributions (Please specify     %)

	
	

	　  中　  　華  　　民  　　國　　　　　　年　　　　　　月　　　　　　日
Date:                         (Y/M/D)


註：
Note:

一、本證明係依據專科以上學校教師資格審定辦法第23條規定辦理。

The Certificate of Co-Authorship shall be governed by Article 23 of the Accreditation Regulations Governing Teacher Qualifications at Institutions of Higher Education.

二、依專科以上學校教師資格審定辦法第43條第1項第1款規定，合著人證明登載不實、代表作未確實填載為合著及繳交合著人證明，經審議確定者，應不通過其資格審定，並處1至5年不受理其教師資格審定之申請；另依同條項第3款規定，合著人證明為偽造、變造，經審議確定者，除不通過其資格審定，並處7至10年不受理其教師資格審定之申請。

According to Article 43 Paragraph 1 Subparagraph 1 of the Accreditation Regulations, the applicant was reported or found involved in one of the following circumstances, upon deliberation and being determined by the Ministry, the qualification screening should not be passed. From the date the decision was made, depending on the durations specified in the provisions of various Subparagraphs, his/her application for teacher’s qualifications screening should be inadmissible:

1. False information found in co-author’s signature certificate; not truthfully included the co-author(s) in the representative works or no co-author’s certificates being handed in: One up to five years.

2. Co-author certificates are proved to be forged or altered: Seven up to ten years.

三、代表作係數人合著者，僅得由其中一人送審；送審時，送審人以外他人應放棄以該專門著作、作品、成就證明或技術報告作為代表作送審之權利。送審人應以書面具體說明其參與部分，並由合著人簽章證明；但送審人為第一作者或通信（訊）作者，免繳交其國外非第一作者或通信（訊）作者之合著人簽章證明。


If a representative work specified in the provisions of Article 21 Paragraph 1 Subparagraph 3 of this Guidelines is a co-authored work by multiple persons, only one person may submit the work for qualifications screening. The other persons should abandon the right to submit the academic works, creative works, proofs of merit, or technical reports as representative works for qualifications screening. The applicant should specify in writing in what part of the work he/she has participated and should obtain the other co-author’s signature certificates. But if the applicant is the first author or the corresponding author, he/she is exempt from submitting co-author’s signature certificate for foreign non-first authorship or non-corresponding authorship.
四、合著人因故無法簽章證明時，送審人應以書面具體說明其參與部分，及無法取得合著人簽章證明之原因，經送審學校校級教評會審議同意者，得予免附。

If a co-author specified in the provisions of the preceding Paragraph for some reason cannot provide his/her co-author’s signature certificate, the applicant should specify in writing his/her part of participation and the reason(s) for being not able to obtain the signature certificate. Upon approval by the school’s TEC, the applicant is exempt from providing the signature attachment.

五、如各欄不敷填寫者，可另以附件呈現。
If more space is needed, please attach additional page(s).
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